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Zwolle, 30 juni 2016 

 

 

Geachte raadsleden, 

Naar aanleiding van de inspreekronde van maandag 6 juni, ontvangt u namens ZAC aanvullende 

informatie.  

De Zwolsche Athletische Club, de vereniging die sinds 1893 een belangrijk onderdeel is van de 

Zwolse samenleving en sinds 1996 is gehuisvest op het Jo van Marle sportpark in Zwolle Zuid. Toen 

de ZAC verhuisde naar het Jo van Marle sportpark had zij amper 250 leden. Nu, in 2016,  is de ZAC 

met ruim 1000 leden, waarvan bijna 800 voetballende leden, diep geworteld in de wijk en heeft de 

club een grote maatschappelijke functie. De meeste spelers van ons 1e elftal begonnen hun kunsten 

al te vertonen  in de F-jes op het zelfde sportpark. ZAC weet mensen te binden. Dat is belangrijk voor 

een goed functionerende vereniging: ZAC heeft maar liefst 450 vrijwilligers die zorgen dat het 

lidmaatschap betaalbaar blijft. 

Dit succes heeft ook een keerzijde. De velden staan onder druk en worden teveel gebruikt. De 

grasvelden kunnen het aantal uren benodigd voor wedstrijden en trainingen niet aan. Met hogere 

wiskunde door onze wedstrijdsecretaris hebben wij afgelopen seizoen bijna alle wedstrijden door 

het maximaal gebruiken van de inhaalmomenten kunnen spelen. Helaas geldt dat niet voor 

trainingen: wegens weersomstandigheden afgelaste trainingen kunnen niet worden ingehaald. 

Daarnaast zijn veel afgelaste wedstrijden verschoven naar doordeweekse avonden, ook weer ten 

koste van trainingen. Dit alles zorgt voor een verminderde kwaliteit van de opleidingen. 

De aanvraag van ZAC voor het ombouwen van een grasveld naar een kunstgrasveld komt dus niet 

alleen voort uit de situatie dat er blijkbaar op dit moment incidenteel geld beschikbaar is om te 

investeren in Zwolse projecten. De problematiek rondom de benutting van ons sportpark zoals 

hierboven geschetst is genoegzaam bekend bij de gemeente en wordt ook onderkend. Gesprekken 

hierover lopen al langere tijd, waarbij zowel de gemeente als ZAC constructief op zoek zijn naar 

oplossingen.  

 



 

 

 

ZAC heeft reeds allerlei maatregelen genomen om te trachten de problematiek het hoofd te bieden. 

Een aantal voorbeelden hiervan zijn: 

 Het verplaatsen van de F-League naar de vrijdagavond, om ruimte te maken op 

zaterdagochtend. 

 Het in eigen beheer en op eigen kosten bouwen van 2 extra  kleedkamers. 

 Het schrappen van een 2e training voor recreatieteams. 

 Het invoeren van een ledenregulatie voor nieuwe aanmeldingen. 

 Het actief benaderen van seniorenrecreanten om op de zondag te gaan spelen.   

 Samenwerking aangegaan op het gebied van vrouwenvoetbal met de Zwolsche Boys, zodat 

de wedstrijden van het damesvoetbal kunnen worden gespeeld op de velden van Zwolsche 

Boys. 

 Het samenwerken met Zwolsche Boys zodat er wedstrijden kunnen worden ingepland op de 

velden van de Zwolsche Boys.  

 Het omplannen van competitiewedstrijden, zodat deze niet “thuis” maar “uit” worden 

gespeeld.   

 Het aanbieden van trainingen in carrouselvorm, zodat meerdere elftallen gelijktijdig gebruik 

kunnen maken van de velden.   

 

De problematiek kent een kwalitatieve en een kwantitatieve kant. 

Voor wat betreft het kwantitatieve aspect is het zo dat we samen met Zwolse Boys proberen om het 

sportpark zo optimaal mogelijk te benutten. Dit geldt zowel voor de wedstrijden op de speeldagen 

als voor de doordeweekse trainingen. We hebben hier belangrijke stappen gezet, waarbij de 

gemeente en ZAC inzetten op een centrale wedstrijdplanning voor het Jo van Marle sportpark, zodat 

een optimaal gebruik van het sportpark gewaarborgd wordt. Voor trainingen is de zaak lastiger 

omdat de maximale capaciteit al optimaal is benut. 

Voor wat betreft het kwalitatieve aspect van onze velden biedt dit geen oplossing. Onder ons 

hoofdveld en onder veld 3  blijkt een niet meer goed functionerend drainagesysteem te liggen. 

Hierdoor zijn de velden veel te vaak onbespeelbaar. Het probleem lijkt ieder jaar erger te worden. 

Afgelopen seizoen is het hoofdveld ruim 3 maanden niet bespeelbaar geweest omdat het 

regenwater niet wegliep 

Ook ons veld 3 ( een wedstrijd / trainingsveld ) is beperkt geschikt voor wedstrijden en trainingen in 

de periode oktober tot april. Door overbelasting en kwaliteitsproblemen ( versterken elkaar! ) kan er 

op dit veld in genoemde periode niet of nauwelijks  worden getraind. Afgelopen seizoen kon dit veld 

helemaal niet worden gebruikt tussen december en eind maart. In de planning zouden we rond de 

900 uren gebruik moeten maken van dit veld! In de verhuurvoorwaarden met de gemeente wordt 

uitgegaan van 300 uur. 

Groot onderhoud van beide grasvelden is dus vereist. Het gaat hierbij om substantieel geld als de 

kwaliteit op het vereiste niveau moet worden gebracht. 



Met de aanleg van kunstgras op het hoofdveld verdubbelen we dus onze trainingscapaciteit en zijn 

we ook in staat om doordeweekse wedstrijden en inhaal wedstrijden te laten spelen zonder dat er 

weer trainingen moeten worden afgelast. Het afgelasten van wedstrijden en trainingen betreft 

overigens te vaak de lagere teams, aangezien de KNVB altijd voorrang laat geven aan selectieteams.  

Al met al hebben we een bewogen seizoen achter de rug met veel terechte kritiek van met name 

onze lagere elftallen. Dit gaat ten koste van de breedtesport en zal tot gevolg hebben/heeft tot 

gevolg dat er leden stoppen met sporten. 

Resumerend willen we stellen dat met de aanleg van een extra kunstgrasveld (ter vervanging van 

een grasveld) en een integrale planning van het Jo van Marle Sportpark zowel kwalitatief als 

kwantitatief de veldenproblematiek op het Jo van Marle Sportpark wordt opgelost. De beter 

gegarandeerde bespeelbaarheid zorgt er voor dat de benodigde wedstrijden en trainingen binnen de 

accommodatie van het sportpark kunnen worden uitgevoerd. 

ZAC is meer dan bereid haar steentje hier aan bij te dragen. Bij de aanleg kunnen vrijwilligers 

ondersteunen en toekomstig onderhoud kan, in overleg met de gemeente, in eigen beheer worden 

gedaan. Samen maken wij de stad. Samen maken wij de wijk. 

Namens alle leden van ZAC hopen wij op uw steun! Mocht u nog vragen hebben of nadere 

informatie wensen, dan kunt u ons te allen tijde bereiken. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jan Dobben     Remco Voorhorst 

 

Voorzitter ZAC     Bestuurslid ZAC 

bestuur@zac.nl     06-51510635 
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